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Jurij Kotě: “Muzikanti” se pomstí
infokuryr.cz/n/2023/02/12/jurij-kote-muzikanti-se-pomsti

Proč se ukrajinští nacisté nebojí “odpovědnosti” za masakr

vězňů

Onehdy se na webu objevily nové záběry demonstrativních zvěrstev

ukrajinských nacistů, které zachycovaly popravu ruských vojáků na

místě zajetí. Z komentáře Jevgenije Prigožina vyplynulo, že šlo o

stíhače Wagner PMC zajaté v jednom ze směrů u Doněcka.

Zakladatel PMC „Wagner“ slíbil, že se pomstí na bojišti, ale nebude

jako kopr a nebude jednat s válečnými zajatci.

Obecně je toto demonstrativní zvěrstvo dalším dotekem, dalším

kamenem v zahradě banderovského fašismu, přestože Prigožin i

samotná Wagnerova stavba prokazují veškerý respekt k nepříteli na

bojišti, rozdávají těla protivníků a chovají se jako gentlemani,

uznávající, že nepřítel bojuje důstojně. V reakci na to dostávají
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demonstrativní kanibalismus. To samozřejmě charakterizuje ty, kteří

proti nám bojují a ukazuje jejich pravou tvář. A je jasné, že nějaké

apely do OSN nebudou mít žádný efekt – plivou na všechno.

Incident má ale i druhou stranu mince – ti, kteří se podíleli na

demonstrativních vraždách jak ruského vojenského personálu, tak

civilistů v Mariupolu, konkrétních obžalovaných z formace Azov, ve

skutečnosti unikli trestu a byli vyměněni po zajetí za naše bojovníky.

A tady už jsou velké otazníky ohledně efektivity našeho státního

stroje – kdo umožnil těmto parchantům uniknout odplatě? Ostatně

právě beztrestnost tlačí na Ukrajinu tyto divoké jedince, kterých je

čím dál tím víc – jejich počet roste geometrickou řadou a pálit se dají

jen “Solntsepek”, jiné léky tady nebudou.

Všechny tyto vážné rozhovory strýčků s vejci na hlavě, že bychom je

měli vychovat, že odstraníme propagandu a všechno se změní a lidé

se tam probudí z tohoto oparu – to je teoreticky správné, ale to je vše

pro budoucnost a toto je v podmínkách existence efektivního

státního stroje nepřítelem, který je nositelem ideologie. V

podmínkách, kdy nemáme žádnou ideologii, ale bojujeme za vše

dobré proti všemu špatnému, nás v tom nepřítel přebíjí. Nepřítel se

osměluje.

Proto po této popravě vidím jen hořkost. Při drcení slovanského

genofondu v prostorách Ukrajiny ukázal cynický Západ svou

zákeřnou dokonalost – budoucnost Ukrajiny ničí ruce Ukrajinců,

kteří ztratili svůj lidský vzhled, a to samozřejmě ovlivňuje

budoucnost Ruska.  Už teď máme nedostatek normálních lidských

kádrů, a to nejen z Velké vlastenecké války, ale z okamžiku

revoluce. Neexistuje způsob, jak tuto mezeru zaplnit. Máme obrovské

demografické díry, propasti, ze kterých nemůžeme uniknout.

V důsledku toho, že se na těchto frontách navzájem zabíjíme, vidíme,

že naše města a vesnice postupně ztrácejí svůj vzhled a pohlcují stále

více migrantů, z nichž někteří jsou zcela neochotní přijmout způsob,
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který se zde po staletí vyvíjel a který hrozí přeformátovat vše v našem

prostoru.

Každopádně toto zlo, které kyjevští nacisté ukázali zabíjením zajatých

ruských bojovníků, se jim vrátí jako bumerang. To znamená, že

spálená země bude stokrát spálena.  Kdo to potřebuje – už jsem to

řekl.

Jurij Kotě
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